
Ako sme postupovali pri výbere nášho kostolného sedenia ?   

Je známe, že náš novovybudovaný kostol zasvätený sv. Dominikovi Sáviovi sa staval v 

rôznych etapách vyše 17 rokov. V záverečnej etape bolo nutné vybrať vhodné kostolné 

sedenie, ktoré bude v dokonalom súlade s priestorom chrámu a ponúkne najmä pohodlné 

sedenie pre veriacich.  

Kostolné lavice na mieru vyberané pod drobnohľadom architekta  

Jedinečná novostavba nášho kostola si vyžadovala aj v prípade otázky interiérového 
vybavenia a samotného výberu kostolného sedenia individuálny prístup. Pod dohľadom 
profesionálneho architekta sme vyberali z viacerých možných výrobcov kostolného 
sedenia.   

Na základe potreby výroby kostolných lavíc v špecifickom tvare oblúku, ktoré budú 
maximálne pohodlné, vyrobené na mieru a zároveň v súlade s potrebami a priestorom 
kostola sme sa rozhodli pre spoločnosť Confer s. r. o., ktorá do detailu splnila naše 
očakávania a požiadavky.  
  

 

Ako prebiehal proces výroby našich kostolných lavíc ?   

Trvalo nám to neuveriteľných 235 dní. Keďže kostolné sedenie je investíciou do ďalekej 
budúcnosti, nechceli sme proces jeho výroby podceniť. Na začiatku bolo nutné definovať 
naše požiadavky a predstavy spoločnosti Confer, ktorá nám na ich základe vytvorila 
identický prototyp lavice. Ten sme po rokovaní odsúhlasili.   

Deň 129 bol radostným dňom a začiatkom výrobného procesu. Spoločnosť Confer začala 
nákupom dreva a jeho následným sušením v sušičke, ktoré trvalo 20 dní. Nasledujúcich 25 
dní sa venovali rezaniu, hobľovaniu, frézovaniu a brúseniu dreva. Lepenie spracovaného 
dreva do jednotlivých celkov pokračovalo po dobu ďalších 25 dní. Následne pokračovali 
jemné povrchové úpravy.   

Skutočnú radosť sme však pocítili až na 228 deň, kedy nám spoločnosť Confer oznámila, 
že naše kostolné sedenie je hotové. Nasledovalo už len finálne balenie a transport do nášho 
kostola, ktorý prebehol na 235 deň.  



 

Nie len kostolné lavice, ale aj sedesy  

Okrem kostolných lavíc sme si nechali na mieru vyrobiť aj sedesy pre celebranta, 
koncelebrantov a miništrantov v takom istom vizuálnom štýle a materiálovom spracovaní, 
aby sme zabezpečili jednotný vzhľad celého kostolného sedenia ako celku.   

 

Veríme, že čakať sa naozaj oplatilo a naše nové kostolné sedenie, ako aj samotný kostol 
bude slúžiť pre potreby našich veriacim naozaj veľmi dlhú dobu.  


